

元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION HUNG TING KA KINDERGARTEN



插班生入學報名表 Transfer Students Application Form for Admission

貼上相片
photo here

學生姓名(中文):

Name in Chinese : _____

學生姓名(英文):

Name in English : _____

性別:

Gender : _____

出生日期:

Date of birth : _____

出生證明書號碼:

Birth certification no : _____

年齡:

Age: _____

電話:

Tel. no : _____

出生地點:

Place of birth: _____

住址:

Home address : _____

家庭資料:

Family information:

父親

Father's data

母親

Mother's data

監護人

Guardian's data

姓名:

Name: _____

職業:

Occupation : _____

聯絡電話:

Telephone No: _____

就讀本校的兄弟姐妹姓名及班別:

Name of brothers/sisters studying at this Kindergarten:

姓名:

Name : _____

班別:

Class : _____

申請入讀班級:

Applied class:

低班
K2

高班
K3

申請入讀學制(請以 1, 2, 3 選擇填寫)

Preferred session (Please indicate in order of priority 1,2,3)

上午班
A.M

下午班
P.M

全日班
Whole Day

如未能按申請意願編配, 本人願意接納校方的安排

If the assignment is not consistent with my choice, I am willing to accept the school's arrangement.

本人同意學校透過 WhatsApp 向本人發放有關收生資訊

I agree that the school can send the relevant information through WhatsApp.

注意事項 Points to Note:

此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後, 所有提供資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定, 申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢, 請與幼稚園聯絡。

Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applications have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.

校址 Address: 天水圍天恩邨天恩商場頂樓 2 號

電話 Tel: 2146 7733

Kindergarten No.2, Roof Floor, Tin Yan Shopping Centre, Tin Yan Estate, Tin Shui Wai, Yuen Long